
Referat af generalforsamling i  
foreningen Lundparken 

 

Tirsdag d. 5/3 2024, kl. 19.00 – 20.15  
foran biblioteket, Sct. Jørgens Skole, Helligkorsvej 42 A, 4000 Roskilde  

 
 

Der var 14 af 97 husstande repræsenteret fra alle veje. 
 

 
1. Valg af dirigent. Jakob Fink Nielsen blev foreslået. Valgt.  

 
2. Formanden fortalte om beretningsåret 2023.  

Formanden oplyste, at der i maj måned blev afviklet plantebyttedag, som bliver 
gentaget formentlig i efteråret.  
Der blev afviklet legedag den 25. juni 2023, hvor der var godt fremmøde.  
Der blev afholdt vejfest den 11. august 2023, hvor der var opstillet telte på p-pladsen 
ved Børnehuset Skovmosen. Der var deltagere fra alle veje.  
Bestyrelsen ville afholde loppemarked, men en nabo på Fyrrevej kom os i forkøbet og 
afholdt et velbesøgt marked. Bestyrelsen håber, at initiativet fortsætter. 
Der blev afholdt en planlagt julevandring med præmie til bedste udsmykning. Der var 
ikke stort fremmøde, hvorfor der bliver arbejdet på en anden model.  
Der har i bestyrelsen været en del drøftelser om trafiksikkerhed og trafikstøj på 
Låddenhøj. Inden man kom i gang med samarbejde med foreninger på begge sider af 
Låddenhøj, blev der lagt nyt asfalt. Derefter blev der afgivet høringssvar til kommunen i 
forbindelse med trafikstøj, hvor vi kom med mange input. Høringssvaret kan ses på 
hjemmesiden. 
Bestyrelsen har drøftet parkering i området. Der er blevet opsat et parkering forbudt 
skilt i svinget på Fyrrevej. Det er uklart, hvorfor det er sket, eller hvem der har bedt om 
dette. Bestyrelsen har behandlet en enkelt byggesag, hvor der var tvivl, om foreningen 
har indsigelsesret, men der blev taget en snak med naboen om sagen, og der blev 
gennemført nabohøring.   
Det blev bemærket, at der i forbindelse med byggeri eller nybyggeri formentlig stilles 
krav om, at der skal være to parkeringspladser til biler på egen grund.  
Det blev foreslået, at vejfesten af hensyn til børnefamilierne blev afholdt en lørdag fra 
kl. 15.00. Der kunne også arrangeres en adventstur.  

 
3. Fremlæggelse af revisorgodkendt regnskab for 2023, der blev udleveret på 

generalforsamlingen. Regnskabet blev godkendt. 
3.1. Bestyrelsens forslag: Der opkræves ikke kontingent for 2024. Vedtaget. 

 
4. Behandling af indkomne forslag. Der var ikke modtaget forslag.  

Bestyrelsen har besluttet, at der afholdes vejfest lørdag den 17. august 2024, kl. 
15.00. 



Bestyrelsen blev opfordret til at overveje, om der skulle søges om at opstille 
vejbede eller andre chikaner på vejene og at ansøge om del i biodiversitetspuljen i 
kommunen.  
Bestyrelsen blev opfordret til at overveje, om der skulle arrangeres fælles 
fastelavnsfest. 
 

5. Valg til bestyrelsen: 
5.1. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

5.1.1. På valg Jakob Fink Nielsen (Morbærvej) – modtager genvalg. Valgt.  
5.1.2. På valg Lisette Bach Burhenne (Vestergade) – modtager ikke genvalg 

Maya De Bretteville – stillede op. Valgt.  
 

5.2. Valg af bestyrelsessuppleanter:  
5.2.1. På valg Bente Petersen (Morbærvej) – modtager ikke genvalg.  

Sascha Nitz Bregninge (Morbærvej 21) – stillede op. Valgt.  
  

5.3. Valg af revisor: På valg Bjarne Jørgensen (Valnødvej) – modtager genvalg. Valgt.   
 

5.4. Valg af revisorsuppleant: På valg er Charlotte Øland (Fyrrevej) – modtager 
genvalg. Valgt.  

 
6. Eventuelt 

6.1. Bestyrelsen gjorde opmærksom på værktøjsdeleordningen og adgangen hertil. 
6.2. Bestyrelsesformanden gjorde opmærksom på, at Realdania har en hjemmeside, 

hvor der er nogle gode fif til dem med fast ejendom plus et gratis magasin Bolius.  
 
 

Bestyrelsen 2024 
 
 Navn, adresse  Mobil E-mail 
Formand: Niels Elbæk, Vestergade 87 24487940 nielsbritta@gmail.com 
Kasserer: Klaus Langager, Morbærvej 27 22916837 khl@star.dk 
Medlem: Maja De Bretteville, Valnødvej 13 26701004 maja@debretteville.dk  

Ian Palne, Morbærvej 9  60601160 ian@palne.dk 
 Jakob Fink Nielsen, Morbærvej 28 26220211 jafini@mail.dk 
Suppleant: Sascha Nitz Bregninge, Morbærvej 21  28150694 sascha_nitz@hotmailcom

  


